

VERGADERING RVB NVKSG-ANCSHJ dd. 23/06/2016

Aanwezig: Pascal Lombardi (PL), Francois-Michel Huwart (FM), Pierre Fontaine (PF), Karolien Dockers (KD), Barbara Strobbe (BS), Hervé Welter (HW), Quentin Vandevyvere (QV), Joachim 'T Kint (JK), Cédric Lahaye (CL), Philippe Grumbers (PG), Krisitina Vindevogel (KV), Hendrik De Clerck (HDC)

1. Debriefing AV 04/06/2016

-Laatste AV was een zeer goede editie. Het **auditorium** in de gebouwen van Justitie wordt ook volgend jaar ter beschikking gesteld van de vereniging via een contactpersoon van FM. Ook cafetaria en keuken kunnen, indien nodig, gebruikt worden. QV stelt zich de vraag of het niet interessant zou kunnen zijn lopende het jaar een aantal bijeenkomsten te organiseren in hetzelfde auditorium, waarbij dan telkens een spreker aan het woord wordt gelaten. Voorstel wordt voorlopig niet weerhouden ingevolge probleem van kostprijs van kwaliteitsvolle sprekers;

-KD en HDC geven aan dat de groep van de **stagiairs** zich niet betrokken voelt binnen de vereniging en dat dit een belangrijk werkpunt moet zijn. Dit zal het voorwerp uitmaken van het tweede agendapunt!

-KD oppert dat het nuttig zou zijn om ter gelegenheid van de jaarlijkse vergadering van de NVKSG-ANCSHJ kort overzicht te geven met betrekking tot de realisaties van de vereniging. Zo weten de leden waar de vereniging voor staat en waarmee zij bezig is. JK geeft aan dat dit gerealiseerd kan worden door het verslag van iedere vergadering rond te sturen aan alle leden in een **nieuwsbrief**. KV wijst ook op de omstandigheid dat het nuttig kan zijn om de georganiseerde vergaderingen vooraf aan de leden aan te kondigen. Op die manier worden alle leden nog eens extra uitgenodigd om eventuele vragen en verzuchtingen op de agenda te plaatsen waardoor meer interactie kan ontstaan met de achterban.

Geconcludeerd wordt hetgeen volgt:

- a. Iedere vergadering zal vooraf (+/- 14 dagen) meegedeeld worden aan alle leden met uitnodiging eventuele vragen te communiceren;
- b. Na iedere vergadering zal het verslag binnen een redelijke termijn (+/- 14 dagen) worden rondgestuurd aan alle leden;

- **Sponsors**: PL geeft aan dat de sponsors niet tevreden waren: leden kwamen pas laat aan, er was geen pauze voorzien en ook na de AV was er weinig aandacht voor de aanwezige sponsors. Dit is **ABSOLUUT** een werkpunt voor de volgende AV. QV oppert dat het nuttig zou zijn de sponsors ter dezer gelegenheid een platform te geven en elke sponsor de kans te geven zijn/haar diensten kort even toe te lichten. JK zegt dat we om tegemoet te komen aan de sponsors in de mailings die gedaan worden aan de leden een banner kunnen opnemen met daarin aanduiding van de sponsors, desgevallend gekoppeld aan een hyperlink of contactgegevens.

2. Aanstelling functie verantwoordelijke stagiairs

We moeten als vereniging de stagiairs aan boord houden! Zij voelen zich thans geen deel van de vereniging! Het incident met de brief van een aantal stagiairs nav de laatste editie van het vergelijkend examen indachtig zal de vereniging extra inspanningen leveren om ook hun belangen te behartigen! Hierom zal een **coördinator STAGIAIRS (FR en NL)** worden aangesteld die aanspreekpunt wordt binnen

het bestuur voor de groep van de stagiairs. HDC is kandidaat voor de functie coördinator Stagiairs NL, CL is kandidaat voor de functie coördinator Stagiairs FR. Beide kandidaten worden met het akkoord van alle aanwezigen verkozen.

Als pas aangestelde stelt HDC voor om een peter-en meterschap te organiseren binnen de vereniging. Bedoeling is om iedereen nieuw startende stagiair een peter of meter kandidaat toe te wijzen die gedurende de stage een ondersteunende functie kan geven. FM is uitgesproken voorstander. Beslist wordt om even af te wachten en later te evalueren wat het nut/de noodzaak hiervan zou kunnen zijn.

3. Adreswijziging van de vereniging en publicatie bestuur

Zetel van de vzw is nog steeds gevestigd bij Patrick Van Overschelde, gewezen bestuurslid. Van HDC mag de zetel naar zijn thuisadres in Antwerpen overgebracht worden, QV stelt ook diens domicilie ter beschikking. Beslist wordt om de zetel te verplaatsen naar 1200 Sint-Lambrechts-Woluwe, A.J. Slegerslaan 46/12, woonplaats van QV.

Met de publicatie van de **zetelverplaatsing** zal ook het bestuur gepubliceerd worden, de naamswijziging van de vereniging zal geofficialiseerd worden, werkende leden zullen voortaan als bestuursleden worden aangeduid en het **directiecomité** zal gespecificeerd worden, de statuten zullen eveneens geactualiseerd worden door FM en PL. Er zal ook een vertaling van de statuten in het Frans worden gemaakt.

Aan TK zal gevraagd worden om te zorgen voor publicatie vermits zij dit eerder ook voor haar rekening nam.

4. Publicatie vacante plaatsen

De publicatie mbt verschillende **vacante plaatsen** is behept met tal van fouten zo werd verwezen naar een oude bijlage, wordt de standplaats niet vermeld, wordt er nog melding gemaakt van het doorsturen postulatiebrieven aan VZ NK, ...

PL deelt mee dat hij zopas vernam dat er een schrijven zal komen vanuit de NK gesteund door de voorzitters van de benoemingscommissies met richtlijnen rond het indienen van een dossier. BS vraagt zich af welke bijlagen aan het dossier zullen moeten worden gevoegd. PL hoopt dat de instructies van de NK voor duidelijkheid zal zorgen. Als vereniging kunnen we in deze problematiek niet tussenkomen. Er is vanuit verschillende hoeken reeds contact opgenomen met Justitie, doch Justitie wenst niet te reageren; PL vermeldt dat er vanuit de vereniging een schrijven werd verstuurd naar mevr. Sarah Vanderheyden, attaché van Justitie, waarin wordt verwezen naar de fouten in de publicatie en de gevaren dat dit met zich kan meebrengen. Dit schrijven werd verstuurd nadat de NK een mail had gestuurd naar alle kandidaten waarin zij vragen rechtstreeks contact op te nemen met mevr. Vanderheyden. Mevr. Vanderheyden heeft nog niet gereageerd op dit schrijven. Er werd eveneens contact opgenomen met dhr. Marc Brackeva, voorzitter van de NK en dhr. Jan De Meuter, voorzitter van Samtes. Naar aanleiding hiervan ontving PL een mail van Dries Storme, directeur van Samtes, waarin o.m. wordt gezegd dat de

terechte verzuchtingen van de vereniging werden overgemaakt aan de beleidscel Justitie met vraag om een erratum te publiceren.

QV vraagt of er reeds bijkomende benoemingscriteria gekend zijn. PF zegt dat deze er waren, maar niet weerhouden zijn omdat ze niet specifiek genoeg waren.

5. Rekeningoverdracht nieuwe penningmeester en boekhouding

Steven Vermeire zal hieromtrent contact moeten opnemen met voormalig penningmeester Dieter Dias en erevoorzitter Peter Van Landeghem.

6. Bespreking vergaderdag

Er wordt besloten **donderdag** te behouden als vaste vergaderavond voor de vereniging.

7. Nieuwe voorstellen werking NVKSG en varia

Er wordt even gedebatteerd over de opportuniteit van het organiseren van een informele activiteit. Iedereen zal hierover verder brainstormen.

De vergadering ving aan om 20.15u en werd beëindigd om 22u30.

Zaventem, 23 juni 2016

Uw verslaggever ad interim
Hendrik De Clerck

in samenwerking met:

